
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr LXV 

LXV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 1 lutego 2024  r. 

Obrady rozpoczęto 1 lutego 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 18:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył LXV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na 

żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty, przypomniał zasady zgłaszania chęci zabrania 

głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, 

Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNY (2) 

 

Tomasz Gala, Michał Luty 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że propozycję porządku obrad 

wraz z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, następnie zapytał, czy 

są wnioski o jego zmianę. 

 

Przewodniczący za zgodą Radnych oddał głos mieszkańcom Łambinowic, rodzicom dzieci 

uczęszczających do żłobka Elephant w Tułowicach, którzy wystąpili z wnioskiem  

o podpisanie porozumienia międzygminnego celem dofinansowania pobytu dzieci w tej 

placówce. Następnie złożyli wniosek. 

Rodzice dzieci z Tułowic złożyli wniosek o podwyższenie obecnej 200,00 zł. kwoty dopłaty 

do pobytu ich dzieci uczęszczających do Żłobka Elephant. 

Przewodniczący Rady przedstawił własną opinię oraz stanowisko Rady i Burmistrza  

w sprawie podpisania porozumienia. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 18 grudnia 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 18 grudnia 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

 



ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, 

Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Tomasz Gala, Michał Luty 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia poparcia dla działań zmierzających do 

wykonania inwestycji polegających na połączeniu wszystkich sołectw w Gminie 

Tułowice poprzez budowę ścieżek pieszo-rowerowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że uchwała intencyjna jest wyrazem 

poparcia działań zmierzających do wykonania inwestycji polegających na połączeniu wszystkich 

sił w celu wykonania inwestycji budowy ścieżek rowerowych łączących  wszystkie sołectwa  

w Gminie Tułowice, temat jest znany, omawiany na komisjach.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia poparcia dla działań zmierzających do wykonania 

inwestycji polegających na połączeniu wszystkich sołectw w Gminie Tułowice poprzez budowę 

ścieżek pieszo-rowerowych.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Tomasz Gala, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXV/340/2024 

 

 



5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Tułowicach na 2024 rok. 

 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Przewodniczący poszczególnych Komisji odczytali 

propozycje planów pracy. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Tułowicach na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, 

Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Tomasz Gala, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXV/341/2024 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia opiekuna dla Rady Młodzieży Gminy 

Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że uchwała została 

przygotowana zgodnie z wnioskiem Rady Młodzieży, następnie poprosił 

Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia opiekuna dla Rady Młodzieży Gminy Tułowice..  

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, 

Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Anna Sokulska 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Tomasz Gala, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXV/342/2024 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, wobec braku pytań poprosił Wiceprzewodniczącego 

o przedstawienie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

 



NIEOBECNI (2) 

 

Tomasz Gala, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXV/343/2024 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, wobec braku pytań poprosił Wiceprzewodniczącego 

o przedstawienie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Tomasz Gala, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXV/344/2024 

 

9. Sprawozdanie komisji z prac wykonanych w IV Kwartale 2023 r. 

 

Radni: Jan Bojkowski, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Roman Kopij,  Frédéric Coppin 

przedstawili sprawozdania z prac Komisji w IV kwartale 2023 r. 

 

 

 

 

 



 

10. Informacja sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w IV kwartale 2023 r. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin podziękował sołtysom za przygotowanie sprawozdań  

i poprosił o ich przedstawienie. 

Sołectwo Goszczowice – Roman Kopij 

Sołectwo Ligota Tułowicka – Sołtys Anna Obtułowicz 

Sołectwo Skarbiszowice – Sołtys Agnieszka Zawadzka  

Sołectwo Szydłów –  Radny Krzysztof Mróz 

Sołectwo Tułowice Małe - Frédéric Coppin  

 

11. Informacja Burmistrza i ZGKIM dotycząca m.in audytu i korespondencji. 

Poproszony przez Przewodniczącego Rady Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował  

o pozytywnym wyniku audytu przeprowadzonego w Zakładzie Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Tułowicach i opinii zawartej w Raporcie, następnie dodał że są już ustalone terminy 

realizacji zaleceń pokontrolnych. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zabrał głos w sprawie przeprowadzonego audytu i jego wyników. 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski omówił czynności i spotkania, które odbył w okresie międzysesyjnym. 

 

13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej między 

Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij wymienił czynności wykonywane w okresie międzysesyjnym. 

 

14. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że 30 stycznia został dostarczony Radnym  rejestr. 

Radna Sokulska przedstawiła wniosek Rady Młodzieży w sprawie lodówki społecznej. 

 

15. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił złożone osobiście wnioski. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do wniosków i pytań. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował o braku nowych interpelacji. 

 

 

 



17. Wolne wnioski. 

 

Pani Mieczysława Kuczek Mieszkanka  Tułowic przekazała swoje spostrzeżenia i stwierdziła, że 

przydałoby się w Gminie więcej atrakcji dla małych dzieci. 

Dyrektor Tułowickiego Ośrodka Kultury Magdalena Duda-Oleksy odniosła się do pomysłu organizacji 

lodówki społecznej, przypominając o potrzebie wcześniejszych uzgodnień  min. dotyczących 

wyznaczenia osoby koordynujących to, wskazania osób przeglądających jej zawartość oraz jej 

umiejscowienia. 

Dyskutowano na temat lodówki społecznej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odniósł się do słów o hejcie. (30 min do końca)  

 

Radny Krzysztof Ptak poruszył temat hejtu i zapytał Skarbnik w jaki sposób można by było wspomóc 

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Radny Zapytał o sprawę zakupu dla Stacji Caritas 

urządzenia do krioterapii o co składał wniosek. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał czy Goszczowice występowały o zakup wozu strażackiego, 

ponieważ w tym momencie nie mają auta i czy w przyszłości jest możliwość, aby ta jednostka była 

zabezpieczona w auto, ponieważ w Tułowicach są dwa, a w Goszczowicach nie ma wcale. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił, że po chwilowej niedyspozycji, samochód jest sprawny. 

Poinformował, że w ramach Aglomeracji Opolskiej jest pula pieniędzy i w tym temacie jest mowa  

o lekkich samochodach strażackich.  

Burmistrz powiedział, że podczas spotkania z Dyrektorem Caritasu odbyła się rozmowa na temat 

zakupu urządzenia do krioterapii, wniosek nie znalazł się w konstruowanym na 2024 rok budżecie  

z powodu innych potrzeb. Poruszył temat przygotowywania Planu Ogólnego Gminy. 

Burmistrz poinformował o planowanym spotkaniu w sprawie lodówki. 

 

Rozmawiano na temat zakupu urządzenia do krioterapii. Burmistrz zapewnił że w miarę możliwości 

Pani Skarbnik wygospodaruje potrzebną kwotę i aparat zostanie zakupiony i przekazany do Caritasu.  

 

Radna Anna Sokulska poruszyła temat obwodnicy Ligoty Tułowickiej i jej bliskiej odległości od 

zabudowań, zapytała czy jest możliwość że jej projekt będzie przesunięty.  

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski potwierdził konieczność przesunięcia. 

 

Radna Anna Sokulska przypomniała o swoim wniosku o zakup wiaty rowerowej, czy są jakieś szanse 

na realizację. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział że wnioski, które nie znalazły się w budżecie mają 

szansę na realizację w miarę możliwości znalezienia środków przez Panią Skarbnik. 

Burmistrz poinformował o przesunięciu terminu naboru na dofinansowanie przebudowy oczyszczalni 

ścieków, przy wartości inwestycji ok. 20 mln zł. 

  

Sołtys Anna Obtułowicz poruszyła temat obwodnicy Ligoty. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o planowanym spotkaniu ze Starostą, Prezesem Kopalni 

Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. Następnie omówił kolejne czynności do konieczne do 

wykonania w związku z tą inwestycją, obiecał przekazać informacje uzyskane na wspomnianym 

spotkaniu. 



 

18. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący podał terminy najbliższych posiedzeń i w związku ze wyczerpaniem porządku obrad 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


